
Schriftelijke vraag van Provincieraadslid Sonia Van Laere aan de deputatie 

van Vlaams-Brabant 

Energiewaarden PISO Tienen 

Beste, 
 
Ik stelde bij de bespreking van het dossier betreffende de dakvernieuwing van het PISO te 
Tienen in de provincieraad enkele vragen naar het ontbreken van dakisolatie in het 
desbetreffende bestek. De bevoegde gedeputeerde antwoordde dat er wel degelijk isolatie 
in het bestek was opgenomen. In de pers vertelde hij dan weer dat de huidige isolatie nog 
prima voldoet, en dat er recent nog initiatieven dienaangaande gebeurd zijn. Ik vraag me af 
welke versie nu de juiste is. 
 
Ik had echter betreffende dit dossier nog enkele vragen voor de bevoegde gedeputeerde: 
 
 

 Kan ik van de gedeputeerde duidelijkheid krijgen welke versie al dan niet de juiste is: 
die uit de provincieraad of die uit de regionale pers? 

 Welke isolatie (aantal centimeter, materialen, …) bevindt zich op dit moment onder 
het te vernieuwen dak in het PISO? 

 Kan ik een overzicht krijgen van de huidige onderstaande parameters van het 
desbetreffende gebouw? 

o Thermische isolatie: K-peil, U- en R-waarden 
o Energieprestatie: E-peil, netto-energiebehoefte en hernieuwbare energie 
o Binnenklimaat: ventilatie en oververhitting 

 
 

Met dank voor de antwoorden, 
 
Sonia Van Laere 
Provincieraadslid 
 
 
 


